
PROTOKOLL nr 11
vid sammanträde den 8/4 1974
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Kaj Alm, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 127: Föregående protokoll:
Föredrogs ÖS-protokoll nr 10 av den 1/4/74 
och godkändes i föreliggande skick.

§ 128: Skatteärende:
Beslöts att ÖS skall representeras av Reine 
Gustafsson och Rolf Theblin vid överläggningar 
den 9/4 med fotbollsstyrelsen i frågor gällande 
skatte- och motsvarande ärenden.

§ 129: Fäktningsekonomi:

Rapporterades att fäktsektionen för EM-repre
sentation i Heidenheim i värja via RF tiller
känts ett anslag på kr. 5.000:-, allt enligt 
ett protokollsutdrag från RF-sammanträde. Vet
skap härom hade ej spritts till Överstyrelsen, 
varför åt Kaj Alm uppdrogs att med fäktsek
tionen undersöka ärendets behandling och om bi
draget kommit föreningen tillhanda.

§ 130: Träff i boxning:

Anmäldes ev. träff med boxningssektionen i 
dess nyrenoverade lokal (Pontonjärsgatan) den 
22/4 men att ”officiell” skriftlig inbjudan 
först skulle avvaktas. Möte i ÖS samma dag.

§ 131: Lotteristyrelsen:
Efter sedvanlig diskussion kring lotteri- och 
bingofrågor beslöts uppdra åt Lennart Öberg att 
begära sammanträde i lotteristyrelsen närmast 
för orientering kring redovisningar och inbetal
ning av statsskatt.

§ 132: Utsändning av medlemskorten:
Meddelade Reine Gustafsson att sådana arrange
mang på datasidan vidtagits att garanti för 
god produktion färgmässigt utförande av medlems
korten givits liksom att utsändningen kan verk
ställas inom 14 dagar.
På förfrågan om kostnaden för kopior av hela med- 
lemsförteckningen meddelades sådana belopp, att 
en ev. beställning får aktualiseras senare.

§ 133: Lunchersättning:
På framställning från Cissie Lagerlöf om någon 
ekonomisk förbättring av hennes av AMS ersatta 
kanslistlön beslöts att kompensera henne med 
en lunch-ersättning om kr. 200:- pr månad förut
satt att AMS—bestämmelserna ej lägger något hinder 
i vägen. Ersättning från den 1/4/74.

(forts.)



(forts. ÖS-protokoll nr 11 i DIF den 8.4.74)

§ 134: Medlemsvärvningsaktivitet:

På förslag av ordföranden beslöts aktivisera med
lemsvärvningen, sedan antalet medlemmar nu gått 
ner till 4.500 efter utgallring av betalnings
sumliga sådana. Utdelning av blanketter beslöts 
ske vid kommande seriematcher. Beslöts snarast ta 
in offert på tryckning av 20.000 resp. 50.000 
foldrar.

§ 135: Avgångsbetyg:

Föredrogs av förre kanslisten begärt tjänstgörings
betyg, vilket i samråd mellan ordföranden och 
sekreteraren utarbetats. Förslaget godkändes och 
underskrevs.

§ 136: Blasermärket:

Nya blasermärket förevisades i av Per Edberg AB 
utfärd version. Vissa detaljer skall omarbetas. 
Diskuterades om viss kategoriklyvning skulle 
gälla på sådant sätt, att styrelsemedlemmar och 
motsvarande skulle ha ett något avvikande märke 
jämfört med stora massan medlemmar. Ärendet kan 
tänkas föreläggas mötet i Förtroenderådet, då åt 
Kaj Alm uppdrogs att presentera resp. märkesförslag.

§ 137: Ansökan om lotteri för bowling:

§ 138: Meddelanden:

Beslöts hos vederbörlig myndighet ansöka om till
stånd att anordna ett automatlotteri omfattande 
10.000 lotter á kr. 1:- att säljas till förmån för 
ungdomsverksamheten inom bowlingsektionen på Vårby 
bowlinghall. Som kontrollant föreslogs Börje 
Pettersson. Till lotteriföreståndare utsågs Lennart 
Öberg, Slätbaksvägen 22 i Johanneshov.

Meddelade Rolf Theblin att ombyggnaden av Stadion
lokalerna senarelagts till den 1/10 1974.
Meddelade Reine Gustafsson, att bordtennissektionen 
kommit först med en ekonomisk månadsrapport i enlig
het med vid Förtroenderådsmötet uttalat önskemål. 
De stora sektionerna, som är mest intressanta i 
detta avseende, hade ingen rapportering.
Meddelades, att handbollens A—lag slutat som 2:a 
i div. IV och att bowling blir 2:a eller 3:a i 
div. II.

§ 139: Ändrad tid för Förtroenderådet:
Beslöts att flytta Förtroenderådsmötet den 23/4 
till den 6/5. Efter genomgång av stadgarna beslöts 
skjuta detta sammanträde ytterligare framåt i tiden, 
till den 20/5 för att ge ÖS och stadgeexpertis 
tillfälle och tid till ytterligare finslipning av 
stadgeförslaget. Detta penetrerades för dagen i 
närvaro av revisor Gunnar Rinman.

§ 140: Nästa ÖS-sammanträde:
Fastställdes nästa sammanträde i ÖS till den 6/5, 
då slutbearbetning av stadgeförslaget skall ske. 
Dessförinnan skall RF:s och Birger Sandberg syn
punkter inhämtas. Från Åke Barrling har framförts 
önskemål om medverkan liksom från Ulf Örnmarker.



DJURGÅRDENS IDROTTSFÖRENING Stockholm den 18.4 1974

Till Sektionsstyrelserna
i Djurgårdens IF.

Nytt datum för Förtroenderådets sammanträde:

Av olika skäl kan det tidigare till den 
23 april 1974 utlysta sammanträdet i Förtroenderådet ej äga rum utan måste 
flyttas till den 20 maj 1974 kl. 19.00 på Stadion.

Härmed kallas alltså sektionsordförandena till 
detta möte. Vid förfall för ordföranden kan sektion låta sig representeras 
av annan styrelsemedlem.

En av orsakerna till den ändrade dagen är för
arbetet med stadgarna. Från någon enstaka sektion har i detta ämne vissa 
livstecken avgivits, men i stort sett har det varit tyst som i graven. 

Överstyrelsen törs inte ta detta som ett bevis 
på att sektionerna säger ”ja och amen” till förslaget och har därför på 
olika vägar ytterligare låtit penetrera stadgeförslagets alla formuleringar. 
Förhoppningen är dock att sektionerna skall utnyttja denna flyttning av 
vårt sammanträde i Förtroenderådet till att verkligen ge sig i kast med 
stadgeparagraferna med risk att vi annars måste ta ett uteblivit besked 
som ett godkännande.

Alltså: 20 maj kl. 19.00 på Stadion!

Hälsningar

för Överstyrelsen

Karl Liliequist

PS.
Arbetet med vårnumret av ”Djurgårdaren” håller på att avslutas. 

I sista stund har sektioner, som missat att lämna något bidrag, 
en chans ytterligare några dagar, men sedan måste pressarna börja 
rulla.
Glöm inte att meddela oss omgående ändringar i styrelsernas 

sammansättning även om dessa ändringar inte hinner genomföras och 
införas i hela vårnumret.

DS.


